東華三院辛亥年總理中學2015至2016年度家長通訊第58號中一及中二級英文說話能力提升課程

敬啟者:為提升學生的英文說話能力,本校特於第一學期考試後,安排三十名學生參加英文說話能力提升課程。是項課程由專業外籍導師指導英文說話技巧,旨在協助有進步空間之同學。是次英文說話能力提升課程資料如下:

學生物	姓名:	
班	別:	
負責老師:		外籍導師
日	期:	7/3, 10/3, 7/4, 11/4, 18/4, 21/4, 25/4, 28/4, 5/5, 9/5
時	間:	下午四時至五時三十分
地	黑占:	中一組: 3 號課室
		中二組: 4 號課室

此致

貴家長

周慶中校長啟

2016年2月17日

東華三院辛亥年總理中學2015至2016年度家長通訊第58號 中一及中二級英文說話能力提升課程

回 條(請於2月22日(星期一)交回英文科老師)

敬覆者:頃接來函,敬悉並同意敝子弟參加英文說話能力提升課程,定必 督促敝子弟努力學習,力爭上游。

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生姓	名	:				
班	別	:				
班	號	:				
家長領	客	:				

2016年 月 日

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parents No.58

17th February, 2016

Dear Parents,

Student's Name:

Re: 'Open Up! Build Confidence!' - English Speaking Enhancement Course

The English Speaking Enhancement Course (英文說話能力提升課) is an after-school extra-class designed to help the designated students acquire better English speaking skill. Interactive activities and oral practice will be conducted by the Net teachers. Details for the upcoming course are as follows:

Class:	
Teacher-in-charge:	Native-speaking English teachers (Net teachers)
Dates:	7/3, 10/3, 7/4, 11/4, 18/4, 21/4, 25/4, 28/4, 5/5, 9/5
Time:	4:00 p.m5:30 p.m.
Venue:	S1 Group: Room 3
	S2 Group: Room 4
	Yours faithfully,
	Principal
'Open Up! Build	oi Directors' College 2015-2016 Letter to Parents No.58 d Confidence!' - English Speaking Enhancement Course ease return it to your English teacher by 22nd February 2016)

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of the Letter to Parents concerning the English Speaking Enhancement Course and agree to let my child take part in it.

:
:
:
:

_____ February, 2016